

K-Connection Holidays Sdn Bhd

天地假期

Head Office: No. 411, Jalan Haruan 4, Oakland Commercial Center, 70300 Seremban, NS (KPL/LN 5188) **Tel:** 06 – 601-1225 / 06 – 601-2045 **Fax:** 06 – 601-3225

Branch Office: No. 171A, JalanPasarBaru, 72100 Bahau, Negeri Sembilan (KPL/LN 5188/1) **Tel/Fax: 06 – 454-3225 Mobile: 012 – 777-8412**

E-Mail :sales@k-connection-sb.com

4D3N Kinabalu Park & Island trip 4天3晚哥打金拿巴鲁

D1 Arrival - KK City Tour (NIL) | 第一天 抵达哥打金拿巴鲁 (X)

Meet and greet by our representative, proceed for Kota Kinabalu sightseeing tour Sabah State Mosque, Atkinson Clock Tower and Signal Hill the highest point in the city, is one of the best places to get a good view of Kota Kinabalu. Transfer to check in hotel. 导游将会到机场迎接各位,之后马上开始我们的旅程。前往哥打京那巴鲁的观光旅游沙巴州清真寺,阿特金森钟楼和信号山在城市的最高点,是哥打京那巴鲁的景色最好的地方之一。转移到入住酒店。

D2 Kinabalu Park & Poring Hot Spring (BLD) | 第二天 哥打金拿巴鲁-温泉 (早餐午餐晚餐)

After breakfast, proceed to south-east of Sabah to the Malaysia's first World Heritage Site of Mount Kinabalu which designated by UNESCO in December 2000. Stop by Nabalu, a small town located near the foot of Mount Kinabalu to buy some local fruits & handicrafts. Upon arrival Poring Hot Spring, the main attraction here is the CANOPY WALK over the 157.8 meter long suspension bridge. After finishing the trek, take a dip in the Japanese open-air style bath tubs filled with running suffered water rising from the earth's depth and soak in the self-mixed warm believed to have therapeutic effect. Before departing the Hot Spring a lunch will be serving at local restaurant. After lunch, make a brief stopover at the KINABALU PARK stop by at the vegetable & fruits market in Kundasang. Upon arrival at Kinabalu Park Headquarters located at 1500m above sea level, we could visit the Exhibition Centre or just step into Wonderland by following any of the numerous trails around park, the park covers an area of 754 square kilometers surrounding the majestic Mount Kinabalu which at 4,095.2 meters is the highest mountain in Malaysia. Late evening, transfer back to Kota Kinabalu. Dinner will be serving at Kg Nelayan Seafood Restaurant with Cultural Dance.

早餐后,前往东南沙巴至神山的马来西亚首个世界遗产的联合国教科文组织于 2000 年 12 月指定。一个小镇位于神山脚下附近买了一些当地的水果和手工艺品抵达后波令温泉,这里的主要景点是天篷走过去的 157.8 米长的吊桥。完成长途跋涉后,畅游在日本露天式浴缸满大街跑遭受水从地球深处升起并浸泡在认为有治疗作用的自混合温暖。出发前的温泉午餐将服务于当地餐厅。午餐之后,请在神山公园短暂停留停下来的蔬菜和水果市场。抵达神山公园总部设在海拔 1500 米,我们可以参观会展中心或只是步入仙境通过以下任何公园周围众多的步道,园区占地 754 平方公里的雄伟的神山这在周边 4,095.2 米,是最高的山在马来西亚。傍晚,返回亚庇。晚宴将在海鲜酒家是服务与文化舞蹈。

D3 Sapi Island (BL) | 第三天 沙比岛 (早餐午餐)

After breakfast, proceed to jetty for around 20 minutes boat ride to one of the islands within the Tunku Abdul Rahman's Marine Park: Sapi Island. You are free at leisure - enjoy swimming or snorkeling in the crystal clear waters and observe corals and many colored fish, or just laze around the beach and soak up the tropical sun. There are also some trails in the forest of this small island for short nature walks, bird watching and you can try and spot the smaller animals that make the island their home: crabs, monitor lizards and squirrels. By 1215hrs, a BBQ lunch will be serving on beach side. After lunch, guests are free at own leisure. By 1400hrs, boat transfer to mainland, upon arrival transfer back to your hotel.

早餐后,前往码头为乘车前往东姑阿都拉曼的海洋公园内的一个岛屿大约 20 分钟的船:沙比岛。在这里自由活动 - 享受游泳或浮潜于清澈的海水和观察珊瑚和许多彩色的鱼,或只是懒散周围的沙滩上,沐浴在热带的阳光。也有在这个小岛的森林短大自然中散步,观鸟一些路径,你可以尝试和发现的小动物如:螃蟹,巨蜥和松鼠。下午十二点多烧烤午餐将服务于沙滩边。午餐后,客人自由活动。下午两点乘船转移到大陆,抵达后转移回酒店休息。

D4 Departure (B) | 第四天 回程 (早餐)

Breakfast. Transfer to airport.

早餐后自由活动直到指定时间送往机场。

^{*}最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 *

^{*} The itinerary are subject to the final discretion of the Land Operator *



K-Connection Holidays Sdn Bhd

天地假期

Head Office: No. 411, JalanHaruan 4, Oakland Commercial Center, 70300 Seremban, NS (KPL/LN 5188) **Tel:** 06 - 601-1225 / 06 - 601-2045 **Fax:** 06 - 601-3225

Branch Office: No. 171A, JalanPasarBaru, 72100 Bahau, Negeri Sembilan (KPL/LN 5188/1) **Tel/Fax: 06 – 454-3225 Mobile: 012 – 777-8412**

E-Mail :sales@k-connection-sb.com

| Hotel 酒店 | Adult 大人 | Child With Bed 小孩占床 | Child No Bed 小孩没床 | |
|---|---|--|-------------------|--|
| Cititel Express or similar | 790 | 700 | 570 | |
| Promenade Hotel or similar | 980 | 860 | 700 | |
| Shangri-la Tanjung Aru Resort or similar | 1470 | 1280 | 1030 | |
| Inclusions 团费包括: | | Exclusion 团费不包括: | | |
| Hotel in twin/triple sharing room basis with daily breakfast Transfer by air-conditioned bus as itinerary Meals as indicated: Breakfast /Lunch /Dinner Entrance fees Excellent English, Chinese and Malay speaking guide 酒店以双人或三人为标准 全程冷气巴士接送 早午晚餐如行程 门票如行程 优良英文,华语,国语导游 | Visa Dom Perso Com Othe High 个人 签证 国『 个人 可材 | Compulsory Personal Travel Insurance Visa fee: N/A for Malaysian Domestic and International air tickets Personal expenses Compulsory Tipping: RM 20 Others not mentioned nor specified above High season surcharge 个人旅游保险 签证(如需要) 国际或国内机票 个人费用 司机和导游小费 行程内未提及的任何费用 | | |

旺季附加费

^{*}最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 *

^{*} The itinerary are subject to the final discretion of the Land Operator $\,^*$